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PROTOKÓŁ  Nr XXVIII/2022 
z sesji Rady Powiatu w Ostródzie 

z dnia 25 marca 2022 r. 
 
 

Obrady rozpoczęto o godz. 1300, zakończono o godz.1405. 
Podjęto uchwały od Nr XXVIII/256/2022 do Nr XXVIII/263/2022. 
 
W sesji uczestniczyło 22 radnych, zgodnie z listą obecności, która stanowi załącznik 
Nr 1 do protokołu. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Beata Mazur otworzyła XXVIII sesję Rady 
Powiatu w Ostródzie VI kadencji, powitała radnych, pracowników Starostwa  
i przybyłych gości oraz na podstawie listy obecności stwierdziła quorum, przy którym 
może obradować i podejmować prawomocne uchwały Rada Powiatu. 
 
Następnie poinformowała, że zgodnie z Rozporządzeniem Parlamentu Europejskiego 
i Rady w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych 
osobowych (tzw. RODO) oraz ustawy o samorządzie powiatowym, obrady Rady 
Powiatu są rejestrowane za pomocą urządzeń rejestrujących i nagrywających obraz  
i dźwięk i są transmitowane w Internecie. A szczegółowe informacje dotyczące 
przetwarzania danych osobowych ze względu na uczestnictwo w nagrywanych  
i transmitowanych posiedzeniach Rady Powiatu, zawarte zostały w klauzuli 
informacyjnej, umieszczonej na drzwiach wejściowych do sali posiedzeń. 
 
Na sekretarza obrad Przewodnicząca powołała radnego Jana Marchlewicza.  
Następnie spytała czy są uwagi do porządku obrad. 
 
Radny Waszczyszyn zawnioskował o rozszerzenie porządku obrad o punkt mówiący 
o przekazaniu przez radnych miesięcznej diety na rzecz wspomagania Ukrainy. 
 
Pan Starosta poprosił o sprecyzowanie wniosku. 
 
Radny Waszczyszyn poinformował, że wnioskuje o rozszerzenie porządku obrad  
o punkt mówiący o tym, że radni zobowiązują się przekazać miesięczną dietę na rzecz 
uchodźców z Ukrainy. Zaapelował do radnych, aby przekazali swoje diety, bo być 
może ten fakt zmobilizuje radnych z innych samorządów działających na terenie 
powiatu ostródzkiego do podjęcia podobnej uchwały. 
 
Pan Starosta ponownie zwrócił się do radnego o sprecyzowanie wniosku. Zapytał 
radnego czy wprowadzany punkt ma być uchwałą czy stanowiskiem. Dodał, że jeśli 
radny chce, aby to była uchwała to powinien podać podstawę prawną, bo na chwilę 
obecną nie ma takiej podstawy, a jeśli stanowisko to należy przedstawić jego treść. 
Wyjaśnił, że jeśli radny chce wprowadzić punkt do porządku obrad to musi on mieć 
określoną formę, dlatego też ponowił prośbę o sprecyzowanie wniosku. 
 
Radny Waszczyszyn poinformował, że ma to być uchwała, a podstawę prawną 
powinien wskazać prawnik. 
 
Radca prawny wyjaśnił, że jeśli radny chce wprowadzić do porządku obrad uchwałę, 
to należy wskazać konkretną podstawę prawną, gdyż bez podstawy prawnej nie 
można zobowiązać radnych do dokonania darowizny. Dodał, że może to być też forma  
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apelu czy stanowiska, ale musiałby znać dokładnie sprecyzowaną formę i treść,  
aby ująć to zgodnie ze statutem. 
 
Radny Waszczyszyn poinformował, że nie będzie się powtarzał, a punkt można 
wprowadzić do porządku obrad i radni zdecydują w głosowaniu czy będzie  
on realizowany czy też nie. Dodał, że można zrobić przerwę, a nawet na następnej 
sesji wprowadzić przedmiotową uchwałę, a radca prawny jest od tego, żeby  
to przygotować. Następnie ponownie zaapelował do radnych, aby zrzekli się 
miesięcznej diety na rzecz pomocy Ukrainie i poprosił o wprowadzenie tego punktu  
do porządku obrad. 
 
Przewodnicząca poprosiła radnego o sformułowanie punktu. 
 
Radna Dakowska zwracając się do radnego Waszczyszyna poprosiła, aby nie 
formułował w ten sposób wniosku, bo nie wie kto z radnych, w jaki sposób i w jakiej 
wysokości udzielił pomocy. Dodała, że czuje się zażenowana przywoływaniem 
radnych  do dobroczynności, gdyż każdy na swój sposób i w miarę swoich możliwości 
pomaga uchodźcom. Wyjaśniła, że form pomocy jest bardzo dużo i każdy pomaga  
na swój sposób. Zaapelowała, aby nie przywoływać radnych do zrzeczenia się diety, 
tylko dlatego, że radny Waszczyszn uważa, że ta forma pomocy jest ważna.  
Na zakończenie poprosiła, aby decyzję o formie udzielanej pomocy pozostawić 
radnym, a nie robić z tego uchwałę. 
 
Radny Waszczyszyn poinformował, że udziela pomocy Ukraińcom, nie tylko 
świadcząc darmowo wizyty stomatologicznie, ale również włącza się w różnego 
rodzaju akcje charytatywne i mimo to zadeklarował, że zrzeknie się miesięcznej diety, 
podobnie jak radny Orzechowski, dlatego też ponownie poprosił o wprowadzenie 
zaproponowanego punktu do porządku obrad. 
 
Przewodnicząca poprosiła radnego, aby sformułował tytuł punktu oraz określił  
czy to ma być uchwała. 
 
Radny Waszczyszyn wyjaśnił, że wszystko jedno jak ten punkt się będzie nazywał. 
Dodał, aby wprowadzić uchwałę, która będzie zobowiązywała radnych do przekazania 
diet. 
 
Pan Starosta, odnosząc się do wypowiedzi radnego Waszczyszyna, wyjaśnił, że jeśli 
wychodzi z jakąś propozycją to powinna być ona wcześniej przygotowana. Dodał,  
że radny nie ma takiej wiedzy kto i w jakiej formie udziela pomocy, a sugeruje, że nikt 
z radnych nie pomaga. Na zakończenie poinformował, że nie będzie się radnemu 
Waszczyszynowi ani nikomu innemu tłumaczył z tego czy pomaga Ukraińcom czy też 
nie, bo to jest jego sumienie oraz dodał, że nie życzy sobie, aby radny Waszczyszyn 
pytał pozostałych radnych czy pomagają, gdyż nie ma do tego prawa. Ponadto 
zwracając się do radnego Waszczyszyna stwierdził, że udzielana przez niego forma 
pomocy, jest jego prywatną sprawą, a nie publiczną, żeby o niej mówić na sesji. 
 
W związku z tym, że radny nie doprecyzował treści wniosku i nie sformułował tytułu 
punktu, o który miałby zostać rozszerzony porządek obrad oraz ze względu na brak 
podstaw prawnych do podjęcia ewentualnej uchwały w zakresie żądanym przez 
radnego, Przewodnicząca przeszła do realizacji porządku obrad. 
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Więcej uwag do porządku nie zgłoszono i brzmiał on następująco: 
1. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji. 
2. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Ostródzkiego na lata 2022-2035.     
3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2022 rok. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej  

i społecznej na realizację których w 2022 roku przeznacza się środki 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie realizacji zadań z zakresu przeciwdziałania przemocy  
w rodzinie na terenie powiatu ostródzkiego przez konsultanta ds. przeciwdziałania 
przemocy w rodzinie wraz z lokalnym telefonem alarmowym. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu promocji zatrudnienia  
i aktywizacji lokalnego rynku pracy na lata 2021-2027”. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zastosowanie trybu 
bezprzetargowego wydzierżawianej nieruchomości stanowiącej własność 
Powiatu Ostródzkiego.     

8. Podjęcie uchwały w sprawie użyczenia nieruchomości mienia powiatu. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu Ostródzkiego. 

10. Sprawozdania z działalności komisji Rady Powiatu w 2021 roku. 
11. Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu między sesjami i z realizacji uchwał 

Rady. 

12. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

13. Sprawy różne. 

Pierwszym punktem porządku obrad było przyjęcie protokołów z poprzednich 

sesji. 

 

Uwag do protokołu z XXVI sesji Rady Powiatu z dnia 10.02.2022 r. nie zgłoszono. 
W głosowaniu wzięło udział 22 radnych. 
Rada jednogłośnie przyjęła protokół z XXVI sesji Rady Powiatu. 
Protokół  głosowania radnych w sprawie przyjęcia protokołu z XXVI sesji Rady Powiatu 
stanowi załącznik Nr 2 do protokołu. 
 
Uwag do protokołu z XXVII sesji Rady Powiatu z dnia 4.03.2022 r. nie zgłoszono. 
W głosowaniu wzięło udział 22 radnych. 
Rada jednogłośnie przyjęła protokół z XXVII sesji Rady Powiatu. 
Protokół głosowania radnych w sprawie przyjęcia protokołu z XXVII sesji Rady Powiatu 
stanowi załącznik Nr 3 do protokołu. 
 
Drugim punktem porządku obrad było podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Ostródzkiego  

na lata 2022-2035. 

Przewodnicząca poinformowała, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosiła przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radna Alicja Tomasz - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki poinformowała, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Elżbieta Dziubińska - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Radny Jan Marchlewicz - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Stanisław Szeluga - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń, Przewodnicząca zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie 
projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 22 radnych. 
Uchwała Nr XXVIII/256/2022 zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Ostródzkiego na lata 2022-2035, została podjęta  
jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 4 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik Nr 5 do protokołu. 
 
Trzecim punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie zmian  
w budżecie powiatu na 2022 rok. 
 
Przewodnicząca poinformowała, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosiła przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radna Alicja Tomasz - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki poinformowała, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Elżbieta Dziubińska - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Jan Marchlewicz - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Stanisław Szeluga - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń, Przewodnicząca zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie 
projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 22 radnych. 
Uchwała Nr XXVIII/257/2022 w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2022 rok, 
została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 6 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik Nr 7 do protokołu. 
 
Czwartym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie określenia 
zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej na realizację których  
w 2022 roku przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych. 
 
Przewodnicząca poinformowała, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosiła przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radna Alicja Tomasz - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki poinformowała, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Radna Elżbieta Dziubińska - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Jan Marchlewicz - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Stanisław Szeluga - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń, Przewodnicząca zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie 
projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 22 radnych. 
Uchwała Nr XXVIII/258/2022 w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji 
zawodowej i społecznej na realizację których w 2022 roku przeznacza się środki 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, została podjęta 
jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 8 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik Nr 9 do protokołu. 
 
Piątym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie realizacji 
zadań z zakresu przeciwdziałania przemocy w rodzinie na terenie powiatu 
ostródzkiego przez konsultanta ds. przeciwdziałania przemocy w rodzinie wraz 
z lokalnym telefonem alarmowym. 
 
Przewodnicząca poinformowała, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosiła przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radna Alicja Tomasz - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki poinformowała, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Elżbieta Dziubińska - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Jan Marchlewicz - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Stanisław Szeluga - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń, Przewodnicząca zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie 
projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 22 radnych. 
Uchwała Nr XXVIII/259/2022 w sprawie realizacji zadań z zakresu przeciwdziałania 
przemocy w rodzinie na terenie powiatu ostródzkiego przez konsultanta  
ds. przeciwdziałania przemocy w rodzinie wraz z lokalnym telefonem alarmowym, 
została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 10 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik Nr 11 do protokołu. 
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Szóstym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia 
„Programu promocji zatrudnienia i aktywizacji lokalnego rynku pracy na lata 
2021-2027”. 
 
Przewodnicząca poinformowała, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosiła przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radna Alicja Tomasz - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki poinformowała, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Elżbieta Dziubińska - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Jan Marchlewicz - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Stanisław Szeluga - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Radny Orzechowski zwrócił uwagę, że w żadnym miejscu w programie nie ma mowy 
o możliwości pomocy ze strony powiatu ostródzkiego czy Powiatowego Urzędu Pracy 
uchodźcom z Ukrainy w zakresie umożliwienia znalezienia im zatrudnienia. Dodał,  
że w przypadku ewentualnej zmiany programu należałoby tę kwestie uwzględnić. 
 
Radna Dakowska poinformowała, że temat ten był omawiany na posiedzeniach 
komisji,  podczas których wyjaśniono, że obywatele z Ukrainy są na takich samych 
prawach jak Polacy, w związku z tym nie ma potrzeby wyartykułowania tej informacji 
w programie. 
 
Radny Orzechowski dodał, że w kontekście tego dokumentu warto byłoby 
wyartykułować takie kwestie jak różnice językowe. Stwierdził, że umożliwienie 
przeszkolenia językowego, w ramach różnego rodzaju programów aktywizacji 
zawodowej pomogłoby tym osobom w  znalezieniu zatrudnienia. 
 
Pan Starosta poinformował, że punkt ten był omawiany na komisjach i dodał,  
że są specjalne programy przeznaczone dla Ukraińców i Urząd Pracy jest 
przygotowany do przeszkoleń, ma na to środki finansowe i jest to wszystko 
uregulowane ustawą. Na zakończenie dodał, że wszystko o czym radny mówi, to już 
działa i każdy uchodźca może już po te środki sięgnąć.  
 
Radny Struk potwierdził informacje przedstawione przez Pana Starostę i dodał, że jeśli 
Ukraińcy będą mieli nadany PESEL, to będą mogli zarejestrować się w Urzędzie pracy 
i korzystać z tych samych praw co Polacy. 
 
Przewodnicząca dodała, że na Komisji Budżetu Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy 
poinformował, że program przyjmowany jest po to, aby Urząd Pracy mógł aplikować  
o dodatkowe pieniądze, w związku z tym nie ma potrzeby zamieszczania w nim jakiś 
szczególnych zapisów. 
 
Wobec braku dalszych zgłoszeń, Przewodnicząca zamknęła dyskusję i poddała  
pod głosowanie projekt uchwały. 
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W głosowaniu udział wzięło 22 radnych. 
Uchwała Nr XXVIII/260/2022 w sprawie przyjęcia „Programu promocji zatrudnienia  
i aktywizacji lokalnego rynku pracy na lata 2021-2027”, została podjęta jednogłośnie  
i stanowi załącznik Nr 12 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik Nr 13 do protokołu. 
 
Siódmym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na zastosowanie trybu bezprzetargowego wydzierżawianej 
nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Ostródzkiego. 
 
Przewodnicząca poinformowała, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosiła przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radna Alicja Tomasz - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki poinformowała, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Elżbieta Dziubińska - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Jan Marchlewicz - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Stanisław Szeluga - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Pan Starosta poinformował, że firma Budimex wyraziła chęć budowy stacji ładowania 
pojazdów elektrycznych. Dodał, że pierwszy wniosek dotyczył budowy stacji przy 
Starostwie, zaś drugi przy Szpitalu. Poinformował, że ze względu na różne 
wykorzystanie placu przy Starostwie, Zarząd nie wyraził zgody na dzierżawę części 
gruntu przed Starostwem, gdyż kolidowałoby to z funkcjonowaniem parkingu. Dodał, 
że w chwili obecnej planowana jest rozbudowa parkingu przy Szpitalu o 150 nowych 
miejsc, a z przepisów wynika, że wszystkie nowe projektowane inwestycje muszą 
zapewniać dostępność do ładowania samochodów elektrycznych, stąd też propozycja, 
aby przeznaczyć na ten cel dwa miejsca na projektowanym parkingu. Wyjaśnił,  
że w związku z tym, że grunt dzierżawiony jest na okres 29 lat, to wymagana jest zgoda 
Rady w tym zakresie. 
 
Radny Purzycki poinformował, że w przedstawionej na ekranie wizualizacji 
projektowanego parkingu nie widać co jest aktualne, a co jest planowane, więc dobrze 
by było jakby ktoś omówił tą wizualizację w tym zakresie. Następnie stwierdził, że nie 
ma nic przeciwko budowie tej stacji, ale umieszczenie jej z przodu Szpitala nie jest 
zasadne, gdyż dużo miejsca przed Szpitalem zajmie Izba Przyjęć. 
 
Pan Starosta wyjaśnił, że to co jest pokazane na wizualizacji jest wszystko nowe.  
Dodał, że w związku z tym, że wizualizacja jest słabo widoczna dla radnych, to zostanie 
przesłana na tablety.  
 
Wobec braku dalszych zgłoszeń, Przewodnicząca zamknęła dyskusję i poddała  
pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 22 radnych. 
Uchwała Nr XXVIII/261/2022 w sprawie wyrażenia zgody na zastosowanie trybu 
bezprzetargowego wydzierżawianej nieruchomości stanowiącej własność Powiatu 
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Ostródzkiego, została podjęta 21 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się”  
i stanowi załącznik Nr 14 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik Nr 15 do protokołu. 
 
Ósmym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie użyczenia 
nieruchomości mienia powiatu.  
 
Przewodnicząca poinformowała, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosiła przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radna Alicja Tomasz - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki poinformowała, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Elżbieta Dziubińska - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Jan Marchlewicz - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Stanisław Szeluga - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń, Przewodnicząca zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie 
projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 22 radnych. 
Uchwała Nr XXVIII/262/2022 w sprawie użyczenia nieruchomości mienia powiatu, 
została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 16 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik Nr 17 do protokołu. 
 
Dziewiątym punktem porządku było podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia 
Statutu Powiatu Ostródzkiego. 
 
Przewodnicząca poinformowała, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosiła przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radna Alicja Tomasz - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki poinformowała, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Elżbieta Dziubińska - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Jan Marchlewicz - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Stanisław Szeluga - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Radny Struk zaproponował, aby przy następnej zmianie statutu, powołać komisję 
doraźną, celem przedyskutowania kwestii zapisów w statucie oraz wprowadzenia  
w nim szerszych zmian. 
 
Wobec braku dalszych zgłoszeń, Przewodnicząca zamknęła dyskusję i poddała  
pod głosowanie projekt uchwały. 
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W głosowaniu udział wzięło 22 radnych. 
Uchwała Nr XXVIII/263/2022 w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu Ostródzkiego, 
została podjęta 21 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” i stanowi załącznik 
Nr 18 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik Nr 19 do protokołu. 
 
Dziesiątym punktem porządku obrad były sprawozdania z działalności komisji 
Rady Powiatu w 2021 roku. 
 
Sprawozdania stanowią załącznik Nr 20 do protokołu. 

Pytań do sprawozdań nie zgłoszono. 

Jedenastym punktem porządku obrad było sprawozdanie z działalności Zarządu 
Powiatu między sesjami i z realizacji uchwał Rady. 
 
Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 21 do protokołu. 

Pytań do sprawozdania nie zgłoszono. 

Następnym punktem porządku obrad były interpelacje, zapytania i wnioski 

radnych. 

 

Radny Zabłocki odczytał treść interpelacji, w której poprosił o udzielenie pomocy  

w wykonaniu podjazdu dla osoby niepełnosprawnej. Następnie zwrócił się do Pana 

Starosty z prośbą o zorganizowanie spotkania z Nadleśniczymi, na którym miałaby być 

poruszona kwestia partycypacji przez Nadleśnictwa w kosztach remontu dróg 

powiatowych, które niszczone są przez samochody wywożące drewno z lasów.  

 

Pan Starosta, odnosząc się do wypowiedzi radnego Zabłockiego, wyjaśnił, że jeśli 

chodzi o pomoc w wykonaniu podjazdu dla osoby niepełnosprawnej, to nie ma 

potrzeby składania interpelacji. Dodał, że odpowiedni wniosek należy złożyć  

w Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie. Następnie odniósł się do kwestii 

partycypacji przez Nadleśnictwa w kosztach remontów dróg i wyjaśnił, że z tego co się 

orientuje to Lasy Państwowe nie mogą partycypować w kosztach remontu dróg 

samorządowych. Poinformował, że drewno z lasu nie jest wywożone przez Lasy 

Państwowe tylko przez prywatne przedsiębiorstwa, którym nie można zakazać 

poruszania się drogą publiczną, oczywiście jeśli samochody wywożące drewno 

posiadają odpowiedni tonaż.  

 

Radny Orzechowski odczytał treść interpelacji, w której poprosił o udzielenie informacji  

na temat inicjatyw, jakie zostały podjęte przez powiat ostródzki na rzecz pomocy 

uchodźcom z Ukrainy. 

 

Radny Winnicki zwrócił uwagę, że drogi niszczone przez samochody wywożące 

drewno z lasu, rzeczywiście są dużym utrapieniem dla wszystkich mieszkańców 

ościennych wiosek, którzy korzystają z tych dróg. Dlatego też stwierdził, że należałoby 

przeprowadzić rozmowy z Nadleśnictwem w kwestii partycypacji w kosztach remontów 
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dróg, gdyż to właśnie Nadleśnictwo wywozi drewno z lasu, tylko że za pośrednictwem 

prywatnych przewoźników.  

 

Radny Struk wystąpił z prośbą o przedstawienie radnym informacji dotyczącej 

przygotowania powiatu ostródzkiego na wypadek ewentualnego zagrożenia 

militarnego. Następnie zapytał, czy nasi partnerzy w Ukrainie nie potrzebują jakiejś 

pomocy ze strony powiatu ostródzkiego. 

 

Pan Starosta poinformował, że byli partnerzy powiatu ostródzkiego, na chwilę obecną 

niczego nie potrzebują, bo działania wojenne są daleko od nich i póki co funkcjonują 

normalnie. Dodał, że jeśli tylko będą czegokolwiek potrzebowali, mają dać znać  

i ta pomoc zostanie im udzielona. Następnie odnosząc się do interpelacji radnego 

Orzechowskiego poinformował, że spraw związanych z uchodźcami jest dużo i są one 

bardzo dynamiczne i nie wyobraża sobie raportowania radnym wszystkich informacji 

w tym zakresie, gdyż jest to nie możliwe, bo wiele codziennych spraw jest na bieżąco 

załatwianych przez poszczególne jednostki organizacyjne powiatu. Na zakończenie 

przypomniał, że obywatele Ukrainy mają takie same prawa jak obywatele naszego 

kraju i nie należy ich traktować jako „innych”, a jeśli potrzebują jakieś pomocy, to jest  

ona im po prostu udzielana. 

 

Radny Purzycki zwrócił się z prośbą do Pana Starosty o przedstawianie informacji  

na temat transportu zbiorowego, który ma istotne znaczenie dla mieszkańców powiatu 

ostródzkiego, ale może być też ważny dla uchodźców, którzy być może też będą 

korzystali z tej formy komunikacji. 

 

Pan Starosta poinformował, że firma, która zabezpieczała do tej pory transport 

publiczny na terenie naszego powiatu, ze względu na wysokie ceny paliw oraz koszty 

utrzymania pracowników, zrezygnowała z dużej ilości kursów na terenie powiatu. 

Dodał, że po spotkaniu z przedstawicielami firmy podjęto decyzję o uruchomieniu 

powiatowego transportu zbiorowego na liniach, które zostały zawieszone. Zostaną 

wyznaczone trasy, które są kluczowe dla samorządów gminnych oraz mieszkańców  

i w maju zostanie złożony wniosek do rządowego programu, aby pozyskać środki 

finansowe na ten cel. Dodał, że odbędzie się to trochę kosztem budżetu powiatu, gdyż 

trzeba będzie znaleźć środki na dopłatę do przysłowiowego „kilometra”, do którego 

będą również dokładały się gminy z terenu powiatu. Wyjaśnił, że współpraca z gminami 

pozwoli na przywrócenie większości kursów i poprawę sytuacji finansowej 

przewoźników, gdyż do każdego „kilometra” zyska on 5 zł dopłaty, z czego do 3 zł jest 

to dofinasowanie z rządowego programu, zaś pozostała kwota pochodzi  

od samorządów gminnych i powiatu. Kończąc wypowiedź stwierdził, że to jest jedyny 

sposób, aby poprawić stan komunikacji zbiorowej w powiecie. 

 

Radna Dakowska zaprosiła wszystkich do włączenia się do akcji charytatywnej 

zorganizowanej z okazji zbliżających się świąt Wielkanocnych pn. „Paczka dla 

seniora”, w ramach której zbierane są produkty żywnościowe, chemia oraz kosmetyki. 

Dodała, że finał akcji odbędzie się 4 kwietnia br. 
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Radna Dziubińska odnosząc się do wniosku radnego Struka dotyczącego 

przygotowań powiatu na wypadek ewentualnego zagrożenia militarnego, 

poinformowała, że Pan Wojewoda za pośrednictwem samorządów zbiera  

od wszystkich instytucji informacje na temat lokalizacji ewentualnych schronów i ukryć  

w poszczególnych miejscowościach na wypadek użycia broni biologicznej  

czy chemicznej, celem sporządzenia raportu w tym zakresie. 

 

Radny Winnicki stwierdził, że przez wiele lat nie przygotowywaliśmy się do wojny, 

dlatego też nie ma typowych schronów, a stare maski zostały już wycofane,  

zaś najnowsze są na wyposażeniu polskiej armii zawodowej.  

Radny Winnicki wyraził również słowa uznania dla radnych, którzy niosą pomoc 

uchodźcom z Ukrainy i zaapelował, aby nie licytować się kto ile pomógł, tylko dalej  

to robić jak do tej pory. 

 

Radny Munje, w imieniu sztabu WOŚP i Stowarzyszenia „M14STO” wręczył 

podziękowania Panu Staroście za pomoc przy organizacji imprez charytatywnych, 

które odbyły się w Centrum Użyteczności Publicznej.  Dodał, że sztab WOŚP zebrał 

120 tys. zł, zaś podczas koncertu „Gramy dla Ukrainy” zebrano środki w wysokości  

30 tys. zł, które zostały przekazane dla Ośrodka Ostróda Camp. 

 

Na zakończenie Przewodnicząca przypomniała radnym o obowiązku złożenia do dnia 
30 kwietnia br. oświadczenia majątkowego za ubiegły rok. 
 

Ostatnim punktem porządku obrad były sprawy różne. 

 
Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodnicząca zamknęła XXVIII sesję Rady 
Powiatu w Ostródzie VI kadencji. 
 
Protokołowała:  
Karolina Świątek 

 


